
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Egészségügyi, 
Környezetvédelmi és Szociális Bizottsága 2014. szeptember 23-án, kedden, 10.00 órai kezdettel a 
Polgármesteri Hivatal tanácstermében megtartott soros nyílt üléséről.

Jelen  van:  Dzsupin  Imréné  bizottság  elnöke,  Borbás  Elvira,  Szalai  Gábor,  Füzesi  Péter  Pálné, 
Szemők Józsefné bizottsági tag (5 fő)
 
Tanácskozási joggal megjelent: Szente Béla polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző

Meghívott vendég: Keresztes Hajnalka védőnő

Dzsupin Imréné bizottság elnöke:  Köszönti  a megjelenteket.  Az ülést  10.00 órakor megnyitja. 
Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, az ülés kezdetekor 5 fő bizottsági tag jelen van. A 
jegyzőkönyv  vezetésére  javasolja  Várszegi  József  vállalkozó  megbízottját,  a  jegyzőkönyv 
hitelesítőjének pedig Borbás Elvira bizottsági tagot. 
A napirendi  pontok és azok sorrendjére vonatkozó javaslat:  1.  Tájékoztató a  Magyar Diáksport 
Napjáról, 2. Szóbeli előterjesztés Gyermekorvos elhelyezéséről, 3. Egyebek.
Kéri, aki a jegyzőkönyvvezető, a jegyzőkönyv-hitelesítő, valamint a javasolt napirendi pontokkal és 
azok sorrendjével egyetért, kézfeltartással jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi,  Környezetvédelmi 
és  Szociális Bizottsága a jegyzőkönyvvezető, a jegyzőkönyv hitelesítő személyére, valamint a 
napirendi  pontok  és  azok  sorrendjére  tett  javaslatot  5  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  – 
elfogadta.

A napirendi pontok és azok sorrendje:
1. Tájékoztató a Magyar Diáksport Napjáról
2. Szóbeli előterjesztés Gyermekorvos elhelyezéséről
3. Egyebek
1. Tájékoztató a Magyar Diáksport Napjáról
Dzsupin Imréné bizottság elnöke: már előzetesen az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport 
Bizottság tárgyalta a Magyar Diáksport Napjáról szóló rendezvényt. A rendezvényükben szerepel 
„Sportolj az Egészségedért” rendezvény, melyet október 3-án tartanának meg. Az iskola csatlakozik 
a Magyar Diáksport Napjához, az önkormányzati rendezvényterv része lesz a Magyar Diáksport 
Napja. Mindenki megkapta az előterjesztést. Október 3-án lesz, lehet hozzá csatlakozni. Szeretnék, 
ha a jelentkező iskolák tanárai,  diákjai  és mindenki,  aki részt vesz az eseményen, legalább 120 
percet  töltene  aktív  sportolással,  testmozgással  ezen  a  napon.  Lehetőség  szerint  a  mozgásos 
programok legyenek minél  színesebbek,  változatosabbak.  Köszönti  Keresztes  Hajnalka védőnőt, 
azért szerette volna, hogy eljöjjön ide, azért hívták meg és a doktor nénit is, aki mondta, hogy kicsit 
később jön, mert színesebbé szeretnék tenni ezt az október 3-ai sportnapot. Úgy beszélték meg az 
iskola vezetőségével és azokkal, akik a rendezvényt szervezik, hogy reggel 8-9.30 óráig kellene 
egészségügyi totót és bármilyen játékot kicsiknek és nagyoknak megszervezni és lebonyolítani. A 
díjakat 10 óráig át fogják adni, mert 10-12 óráig az iskola szervezi a későbbieket, ami azt jelenti, 
hogy  10  órától  aerobik  és  táncoktatás  lesz,  20-20  perces  időtartamban.  11-12  óráig  lenne  a 
futóverseny és ezzel záródna a rendezvény. Megkéri a védőnőt és a doktor nénit, hogy akkor a jövő 
héten, pénteken 8-9.30 óra között legyenek szívesek erre felkészülni. 
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Keresztes  Hajnalka  védőnő:  egy  22  kérdésből  álló  egészség  és  sport  totót  állított  össze,  ami 
magába foglalja a különböző sportoknak a lényegét, illetve, hogy miért szükséges, illetve miért és ki 
az,  aki  nem  sportolhat  esetleg.  Első  körben  ezt  szeretné  kitöltetni,  amire  az  alsó  és  a  felső 
tagozatosok  is  fognak  tudni  válaszolni.  Ha  esetleg  valamiben  elakadnak,  ott  lesznek  és  rövid 
megbeszélés után biztos, hogy fognak tudni válaszolni a kérdésre. 

Dzsupin  Imréné bizottság elnöke: köszöni szépen, hogy összeállította a programot. 8-9.30 óráig 
ez az iskola tornatermében kerülne megrendezésre. Ha rossz idő lenne, akkor az iskolában lesznek 
megtartva a későbbi sportesemények is. Szeretettel várnak mindenkit. Megkéri a bizottság tagjait, 
hogy legyenek szívesek, ezen részt venni, mert minden szorgos kézre szükségük lesz. Kéri, aki a 
tájékoztatással egyetért, kézfeltartással jelezze. 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi,  Környezetvédelmi 
és Szociális Bizottsága 5 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Egészségügyi, Környezetvédelmi- és Szociális Bizottsága 

14/2014. (IX. 23.) EKSZB
határozata

a „Sportolj az Egészségedért” és a Magyar Diáksport Napjáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Egészségügyi, 
Környezetvédelmi és Szociális Bizottsága a 2014. október 3-án megrendezésre kerülő 
Sportolj  az Egészségedért”  és a „Magyar Diáksport Napjáról”  szóló tájékoztatót 
elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dzsupin Imréné bizottság elnöke

Szente Béla polgármester
Vargáné Vass Éva jegyző

Füzesi  Péter Pálné  bizottság tagja:  megkérdezi,  hogy a  nagycsoportos  óvodásokat  nem 
lehetne-e ebbe belevonni, hogy ne érezzék azt, hogy ez kifejezetten csak a diákoknak szól? 
Jövőre ők is diákok lesznek. Az óvodások ismerkedhetnének a tanárokkal és az iskolával is.

Dzsupin Imréné bizottság elnöke: ezt már beszélték az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági 
és Sport Bizottság ülésén is, végül is minden korosztály meg van ezzel célozva.  Nekik is 
fognak küldeni meghívót. Ki lesz plakátolva, bárki, a falu lakosságából a kicsitől a nagyig 
ebben a programban részt vehet. Ezt csak jó néven vennék.

Keresztes Hajnalka védőnő: akkor kiegészíti az eddigieket egy óvodásoknak szóló totóval, 
mert amit most készített, arra egyetlen óvodás sem fog tudni választ adni. 

Borbás Elvira bizottság tagja:  kéri  a védőnőtől és a  doktor nénitől,  hogy ügyességi kis 
vetélkedőket,  amik eddig is voltak,  ezeket is csempésszék be oda a gyerekeknek, nagyon 
szerették ezeket idáig is. Ebbe az óvodások is részt vehetnek. 
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2. Szóbeli előterjesztés Gyermekorvos elhelyezéséről

Dzsupin  Imréné  bizottság  elnöke: mindenki  jól  tudja,  hogy  égető  probléma  Monorierdőn  a 
gyermekorvos elhelyezése. Sikerült ez év január 1-jével a védőnő áthelyezését megoldani a régi 
épületből  az  új  hivatali  épületbe.  Rendelkezésre  áll  a  védőnő  mellett  helyiség  a  gyermekorvos 
részére az új önkormányzati épületben. Ennek a kivizsgálását meg kell oldani és a gyermekorvost 
ide át kellene tenni. Az ÁNTSZ-szel meg kell beszélni, hogy vizsgálják be. Fél éves procedúra volt, 
amíg  a  védőnő  ide  átkerült.  A Pro-Régióval  is  beszélni  kell,  hogy  engedélyezi-e  azt,  hogy  a 
gyermekorvos  ide  az  új  épületbe  átkerüljön.  Szerinte  mindannyian  azon  vannak,  hogy  ha 
megoldható, akkor oldják meg ezt a kérdést. Határozati javaslatot fogalmaz meg, mely szerint az 
Egészségügyi,  Környezetvédelmi  és  Szociális  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy 
vizsgálja meg a gyermekorvos elhelyezésének lehetőségét a Polgármesteri Hivatal épületében. Ezzel 
kapcsolatban kérje  fel  a  polgármestert,  hogy vegye fel  a  kapcsolatot  az  ÁNTSZ-szel  és  a  Pro-
Régióval,  valamint  folytasson  tárgyalásokat.  Határidő:  november  30.,  felelős:  EKSZB  elnöke, 
polgármester, jegyző. Kéri, aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze. 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi,  Környezetvédelmi 
és Szociális Bizottsága 5 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Egészségügyi, Környezetvédelmi- és Szociális Bizottsága 

15/2014. (IX. 23.) EKSZB
határozata

a Gyermekorvos elhelyezéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Egészségügyi, 
Környezetvédelmi  és  Szociális  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy 
vizsgálja  meg  a  gyermekorvos  elhelyezésének  lehetőségét  a  Polgármesteri  Hivatal 
épületében. Ezzel kapcsolatban kérje fel a polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot 
az ÁNTSZ-szel és a Pro-Régióval, valamint folytasson tárgyalásokat.  
Határidő: november 30.
Felelős: Dzsupin Imréné bizottság elnöke, 

Szente Béla polgármester
Vargáné Vass Éva jegyző

3. Egyebek
Dzsupin  Imréné  bizottság  elnöke: megköszöni  minden  bizottsági  tagnak  a  közreműködését, 
akikkel négy éve bizottsági tagok. Köszöni szépen mindenkinek az áldozatos munkáját. Köszöni 
szépen a jegyző asszonynak, a hivatal dolgozóinak és a referenseknek az áldozatos munkáját. A 
bizottság ülését 10.15 órakor bezárja. 

K.m.f.

Dzsupin Imréné Borbás Elvira
bizottság elnöke jegyzőkönyv hitelesítő
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